



silverflex®

GUMMI-METALL-ELEMENTE



silverflex Wilhelmi GmbH
Industriepark Nord 23
53567 Buchholz-Mendt
Tel: 02683 7801
Email: info@silverflex.de

TSCA Konformitätserklärung

TSCA Compliance

Die United States Environmental Protection Agency (EPA), die als Pendant der Europäischen Chemikalien Agentur (ECHA) gilt, hat am 06. Januar 2021 die finalen Regeln des Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6 (h) festgelegt.

Mit diesen wurden Vorschriften zur Reduzierung der Exposition gegenüber den unten aufgeführten PBT-Chemikalien erlassen, welche bereits im März 2021 rechtswirksam wurden. Zwei der fünf Chemikalien sind in Europa bereits durch REACH/SVHC oder POP abgedeckt (Stand Juni 2021).

Die drei weiteren Stoffe sind auf der sogenannten CoRAP -Liste der ECHA (Community Rolling Action Plan). Diese kommen zwar sehr wahrscheinlich auf die SVHC -Liste, sind aber noch nicht offiziell aufgeführt und müssen somit aktiv angefragt und die Konformitäten eingeholt / archiviert werden.

Die **silverflex** Wilhelmi GmbH ist der Sicherheit von Umwelt und Gesundheit verpflichtet. Auf Grundlage unserer Kenntnisse und die unserer Lieferanten enthalten unsere Produkte keine Stoffe aus der Liste des TSCA:

Decabromodiphenyl ether (DecaBDE)	CAS No. 1163-19-5
Phenol, isopropylated phosphate (3:1) or (PIP (3:1))	CAS No. 68937-41-7
2,4,6-Tris(tert-butyl)phenol (2,4,6-TTBP)	CAS No. 732-26-3
Hexachlorobutadiene (HCBd)	CAS No. 87-68-3
Pentachlorothiophenol (PCTP)	CAS No. 133-49-3

The United States Environmental Protection Agency (EPA), which is considered the counterpart of the European Chemicals Agency (ECHA), established the final rules of the Toxic Substances Control Act (TSCA) Section 6 (h) on 6 January 2021. With these, regulations were issued to reduce exposure to the PBT chemicals listed above, which became legally effective in March 2021.

Two of the five chemicals are already covered by REACH/SVHC or POP in Europe (as of June 2021). The three other substances are on the so-called CoRAP list of ECHA (Community Rolling Action Plan). Although these are very likely to be added to the SVHC list, they are not yet officially listed and must therefore be actively requested and the conformities obtained / archived.

silverflex Wilhelmi GmbH is committed to the safety of the environment and health. In this context, we strictly observe the control and restriction of chemicals prescribed by laws and authorities. Our products and their packaging do not contain any bioaccumulative persistent toxic chemicals from the list above.

Sebastian Buda

Technischer Leiter
Technical Manager

silverflex Wilhelmi GmbH
Industriepark Nord 23
53567 Buchholz-Mendt
Telefon 02683 / 7801
E-Mail: info@silverflex.de

Geschäftsführer:
Alexander Buda
Handelsregister: HRB 14037
Amtsgericht Montabaur
USt-IdNr: DE 152 204 143

Banken:
Sparkasse Neuwied (BLZ 574 501 20) Konto: 302 532 15
IBAN: DE12 5745 0120 0030 2532 15 SWIFT-BIC: MALADE51NWD
Volksbank Bonn Rhein Sieg (BLZ 574 501 20) Konto: 302 532 15
IBAN: DE96 3806 0186 4100 7920 15 SWIFT-BIC: GENODE31BRS

